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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2017. április 24. napján 8:00 

órakor megtartott nyilvános üléséről. 

 

Helye:  Faluház Salföld, Kossuth utca 31. szám alatt.  

 

Jelen vannak:  Fábián Gusztáv polgármester 

    Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

               Kovács István képviselő 

                           

   

Tanácskozási joggal jelen van:  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző  

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea, jegyzőkönyv-vezető 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-

testület határozatképes. Február 20-án, illetve március 1-jén volt testületi ülés. Azóta már 

eltelt kettő hónap, volt egy március 15-i ünnepség, tavaszköszöntő rendezvény. Beüzemelésre 

került a kamerarendszer, vásároltak egy szekrényt, melybe beépítésre kerül a doboz.  

Sajnálatos módon a Kormány arculati kézikönyv készítését írta elő, ezt is el kell kezdeni. Már 

érdeklődött ez ügyben, aki korábban készítette a község településrendezési tervét, az közölte, 

hogy 25 falunál tart, tehát nem tudja vállalni. Kellene tartani egy főépítészt, ami igen vicces a 

két utcás faluban, a határidő október 1. A tetőfedésre vonatkozóan vállalkozókkal tárgyalt, de 

csillagászati árakon dolgoznak. Ismerteti a lejárt határidejű határozatokról készült jelentést. 

Javasolja elfogadásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

31/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatokról készült 

jelentést elfogadja. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a meghívóban szereplő napirendet javasolja kiegészíteni az 

alábbiakkal:  
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- Nem közművel összegyűjtött szennyvíz kezelése vonatkozásában a közszolgáltatótól 

érkezett kérelem elbírálása 

- Anyakönyvi rendelet megalkotása 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

32/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

2017. április 24-i ülés napirendjének elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. április 24-i ülés napirendjét az 

alábbiak szerint elfogadja:  

 

1.) Közrendvédelmi beszámoló elfogadása 

2.) Beszámoló a falugondnok 2016. évi tevékenységéről  

3.) 2016. évi költségvetés módosítása  

4.) 2016. évi zárszámadás elfogadása  

5.)  2016. évi rendezvények elszámolása 

6.) Temetővel kapcsolatos díjak felülvizsgálata 

7.) Jelentés az önkormányzatot érintő 2016. évi ellenőrzésekről 

8.) Beszámoló az önkormányzat részvételével működő társulások 2016. évi 

tevékenységéről  

9.) Révfülöp és Térsége Óvodai Intézményfenntartó Társulás társulási megállapodás 

módosítása  

10.) Óvodás gyermekek szállítására vonatkozó megállapodása elfogadása 

11.) Önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak átfogó 

értékelése 

12.) Nem közművel összegyűjtött szennyvíz kezelése vonatkozásában a 

közszolgáltatótól érkezett kérelem elbírálása 

13.) Anyakönyvi rendelet megalkotása 

 

 

1.) Közrendvédelmi beszámoló elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy van-e a beszámolóval kapcsolatosan 

észrevétel.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a beszámoló szerint Salföld településen nincsen 

kritikus útszakasz, ennek ellenére többször kérték fekvőrendőr elhelyezését.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a sárga lassító sávot Ruppert László saját költségén ismét 

felfestette, amit ezúton is megköszön.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tehát mégis csak van kritikus útszakasz, vagy a 

rendőrségnek más a kritikus. 
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Fábián Gusztáv  polgármester: amennyiben nincsen több kérdés, javasolja elfogadásra a 

közrendvédelmi beszámolót.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

33/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

közrendvédelmi beszámoló elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2016. évi közrendvédelmi beszámolót 

elfogadja. 

 

2.) Beszámoló a falugondnok 2016. évi tevékenységéről  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy van-e a falugondnoknak kiegészítése a 

beszámolóval kapcsolatban.  

 

Kovács István képviselő (falugondok): tömören elkészítette a beszámolót. A 2016. év már a 

8. év volt tevékenysége során. Kisebb gondok is nagy gondot tudnak okozni a településen, 

mivel nincsen semmilyen intézmény, és nincsen bolti ellátás, tehát mindenért ki kell mozdulni 

a faluból. Próbálják megoldani mindenkinek az igényét, Polgármester Úr is tudja, hogy 

milyen különleges és rendkívüli igényekkel keresik meg, de eddig  zökkenőmentesen sikerült 

megoldani. Ami változás történt, hogy az elmúlt évben már új járművet használt a szolgálat, 

melyet pályázaton sikerült nyerni. Változás volt még az, hogy a település bevállalta egy 

kékkúti gyermek révfülöpi iskolába történő szállítását, melyet Kékkút Önkormányzata 

kompenzál. Kéri a testületet, hogy véleményezzék a beszámolót.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy Kovács István képviselőt a döntéshozatalból 

ne zárja ki a testület. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2  igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 

és 1 tartózkodással  az alábbi határozatot hozta: 

  

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

34/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

döntéshozatalból történő kizárásról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Kovács István képviselőt a falugondnok 

2016. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása vonatkozásában a döntéshozatalból 

nem zárja ki.  
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Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a beszámoló elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2  igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 

és 1 tartózkodással  az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

35/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

falugondnoki beszámoló elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete  a falugondnok 2016. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót elfogadja.  

 

3.) 2016. évi költségvetés módosítása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a zárszámadás elfogadása előtt szükséges a 2016. évi 

költségvetés módosítása. Ismerteti az előterjesztést. Kérdezi, hogy van-e észrevétel, kérdés a 

költségvetés módosításával kapcsolatban.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy mi után fizet az Önkormányzat 

személyi jövedelemadót?  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a cafetéria után kell személyi jövedelemadót fizetni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ebből adódik a különbözet, a személyi juttatás 

növekménye 163.000 Ft ebből kiszámolva a 27 % szociális hozzájárulás, az 44.000 Ft és 

ehelyett a munkaadókat terhelő járulékok 108.000 Ft, ez mitől van?  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: nem volt betervezve az alkalmi munkavállalás, amely 

1.000 Ft naponta. Ezt a 27 %-ot nem lehet úgy venni, hogy mindenre vonatkozik.  

A közfoglalkoztatás vonatkozásában a felét fizeti a munkaügyi központ, az SZJA nem 27 %.  

Ha táppénz van, akkor megint borul az egész, a másik pedig az, hogy most egy egész éves 

változást vizsgálnak nem az utolsó módosítást.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem a módosítással van problémája, hanem az 

arányokat nem értette.  

A 8. oldalon szerepel, hogy beruházások, egyéb tárgyi eszköz beszerzése, létesítése, mi 

tartozik vajon ide?  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a karácsonyi led világítás.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: arra ki akar térni, mivel ahhoz képest, amit mondtak, 

hogy karácsonyi díszvilágításra mennyit szánnak, ahhoz képest eszméletlen mértékben 

növekedett 993.000 Ft összegben.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ez ügyben volt adománygyűjtés is, és kellett hálózatot is 

fejleszteni.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de előtte volt egy ülés, amin azt mondták, hogy 

200.000 Ft.  

 

Kovács István képviselő: 250.000 Ft-ról szavaztak, hogy annyival járul hozzá az 

Önkormányzat a közel 1.000.000 Ft-hoz. A többi része támogatásból folyt be. A fő szempont 

az volt, hogy a közvilágítás bővítésre kerüljön, ez az olcsóbb megoldása volt.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tudomása szerint a növekmény abból adódott, hogy 

nagyon gyorsan kellett dolgozni, hogy meg legyen karácsonyra. Úgy gondolja, hogy ilyenkor 

érdemes egy évet várni, mert nagyon szép a díszkivilágítás, de ha amiatt megemelkednek az 

árak, mert gyakorlatilag a kivitelező hülyének nézi az Önkormányzatot, mert úgyis kell 

karácsonyra. A következő évben korábban kellene ezt szervezni.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az egyéb tárgyi eszközben benne van a sátor is.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: valóban több lett a kivitelezés. 550.000 Ft volt a befolyt 

támogatás, egy támogatási részt átvettek a térről, az adományozó lemondott erre a célra. 

Kétség kívül a kivitelező adott egy árajánlatot szóban, telefonban. Ha írásban nyújtja az 

árajánlatot, akkor nyilván kiderül, hogy a 3.000 Ft-os munkadíj nem az egész brigádra szól, 

hanem személyenként 3.000 Ft. Ezáltal keletkezett egy 150.000 Ft-os többletköltség. Később 

kiderült, hogy darus kocsira is szükség van, ami plusz 120.000 Ft-ot jelentett. Persze 

mondhatja, hogy miért nem tisztázták le, az Önkormányzat pedig mondhatja, hogy miért nem 

adott írásos árajánlatot. Egyébként meg sem tudta volna mondani, hogy hány nap alatt készül 

el, és ráadásul december eleje volt, tehát nem értek rá ezzel szőrözni.  Legfőképpen nem lett 

volna oszlop, megjegyzi, hogy egy nagyon egyszerű faoszlopos közvilágításra legutoljára 1,5 

millió forintos árajánlatot adtak három évvel ezelőtt. Ahhoz képest, keletkezett egy 

díszkivilágítás és a világítás is rendben van, tehát van egy oszlop is.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a tanúság az, hogy adjanak írásos árajánlatot, és az 

ilyet korábban kell elkezdeni.  

 

Kovács István képviselő: kérdezi, hogy ez a módosítás mennyiben van hatással a 2017. évi 

költségvetésre.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ez a módosítás nagyon minimális volt, illetve a záráshoz 

szükséges, hogy a bevétel és a kiadás egyensúlyba kerüljön.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a 2016. évi költségvetés módosításának 

elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

7/2017. (V. 08.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  

 

a 2016. évi költségvetéséről szóló 

1/2016. (II. 26.) önkormányzati rendelete módosításáról 
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4.) 2016. évi zárszámadás elfogadása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni a pénzügyi ügyintéző munkáját. Az anyag 

nagyon részletes, pontos. Ismerteti az előterjesztést, mely alapján elmondható, hogy az 

önkormányzati gazdálkodás egyensúlyban van. A kötelező feladatok ellátása biztosított volt.  

 

Kovács István képviselő: építményadó vonatkozásában jelölt be egy szakaszt, mivel már 

mindenkinek kell fizetni építményadót.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: semmi nem változott, egyeztetett az adós kolléganővel.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a hivatkozott rendelet nem megfelelő, mivel amióta közös hivatal 

működik, már alkotott a testület új adórendeletet.  

 

Kovács István képviselő: itt már nincsen mentesség.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: kéri, hogy a jövőben az előterjesztésekben ez legyen átírva, mivel a 

2011. évi rendelet hivatkozás nem megfelelő.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: felírja, és ez a jövőben javításra kerül.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a 2016. évi zárszámadás elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

8/2017. (V. 08.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

 Salföld Község Önkormányzata 2016. évi zárszámadásáról  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a zárszámadáshoz kapcsolódó tájékoztatási 

kötelezettség elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

36/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

zárszámadáshoz kapcsolódó tájékoztatási kötelezettségről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2016. évi zárszámadáshoz kapcsolódó 

tájékoztatási kötelezettséget tudomásul vette.  
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5.) 2016. évi rendezvények elszámolása 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a rendezvények elszámolásával kapcsolatban annyi 

kiegészítést tenne, hogy a szakkörnél szereplő összeg egész évre értendő. Nőnapkor vásárolt 

virágot, de ezt a kimutatásban nem látja. Március 15-i rendezvényre beszerzésre került zászló.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a zászló beszerzés kulturális költségek terhére került 

lekönyvelésre.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a könyvtári napoknál magasnak találja a tényleges költséget.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: nagyon sok könyvtári nap volt. Az elszámolásban 

azokat a számlákat szerepeltette, amelyiken a könyvtári nap szerepelt.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ezek a problémák áthidalhatók, ha minden számlára 

rávezetésre kerül a rendezvény időpontja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a rendezvény elszámolását elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

37/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

2016. évi rendezvények elszámolásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2016. évi rendezvények elszámolásáról 

készült tájékoztatást elfogadja. 

 

6.) Temetővel kapcsolatos díjak felülvizsgálata 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a temetőbe való behajtás díját, ami 2.000 Ft, törölni kellene, 

mivel ez nem szedhető be. A temetkezési szolgáltatók kivételével a temetőben vállalkozás-

szerűen munkát végzők által fizetendő temetőfenntartási hozzájárulás díja 1500 Ft / alkalom, 

ez a díj is nehezen szedhető be. Van egy olyan díj, melyet a temetkezési szolgáltatónak 

kellene fizetnie alkalmanként 10.000 Ft összegben. Már volt négy temetés, de ebből még nem 

folyt be összeg. A vállalkozónak felszólítást kellene írni, hogy rendezze ezen tartozását. Ezt 

előre kellene fizetnie a vállalkozónak, mert egy idő után feledésbe merül, hogy mennyi 

temetés volt.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a vállalkozó kellene, hogy jelentkezzen, hogy a településen 

temetkezési szolgáltatást végez.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: úgy kellene módosítani, hogy az összeget a szolgáltatás előtt 

kell befizetni.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a szolgáltatás teljesítése előtt rendezze.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a temetkezési jogszabályokban ez biztosan szabályozva van, hogy 

ez milyen formában történik, csak ezt nem tartja be a vállalkozó.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: akkor lehet, hogy nem ilyen szövegezéssel kellene 

beépíteni, hanem utána kellene nézni, hogy a jogszabályban hogyan van megfogalmazva.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: amennyiben a vállalkozó nem együttműködő, akkor nehéz 

alkalmazni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: összegezve, javasolja a behajtási díjat, illetve a 

temetőfenntartási hozzájárulás díját törölni. A temetkezési szolgáltató által fizetendő díjat 

viszont szorgalmazza, hogy annak megfizetése előre történjen.  

 

Kovács István képviselő:  ha a temető rendjéről beszélnek, akkor ki kell térni arra, hogy a 

temetőben nincsen kijelölve hely urnás temetésre. Arra van már gyakorlat, hogy 

megvásárolnak egy sírhelyet, és abban több urna kerül elhelyezésre. Véleménye szerint ezt 

szabályozni kellene.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: egy sírhely megváltásával egy urna temetésére van 

lehetőség.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: urnából nem egyet kellene.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: miért mennyit kellene? 

 

Kovács István képviselő: valamilyen formában le kell szabályozni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: hiába urnás temetés, akkor is egy sírhelyet meg kell 

vásárolni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: abban mondjuk elhelyezhet 3 urnát.  

 

Kovács István képviselő:  25 év lejárat után meg kell váltani, volt rá példa, hogy lejárt 

sírhelyre urnás temetés történt. Tehát ezt mindenképpen le kell tisztázni, ne legyen az, hogy 

valaki fizet, valaki pedig nem. Legyen rá rendes szabályozás.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ezt dolgozzák ki a következő ülésre.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: semmilyen kedvezmény nincsen, egy sírhelybe egy koporsó, 

vagy egy urna kerülhet.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ez nem demokratikus, ezt nem tudja támogatni, 

gondolja át a testület.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: muszáj végig gondolni, mert a temető díjakat nem lehet egy körben 

elfogadni. Van erre magasabb szintű törvény, kormány rendelet, nyilván ezt véleményeztetni 

szükséges.  
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Fábián Gusztáv polgármester: „A temetési hely, illetőleg az újraváltás díja 30. 000 Ft 

egyszemélyes sírhely, 60. 000 Ft kétszemélyes sírhely esetén”  szakaszt úgy javasolja 

kiegészíteni,  hogy egy sírhelybe, egy koporsó, illetve egy urna helyezhető el.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal,  

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

38/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a köztemető rendjéről, használatának és 

igénybevételének szabályairól szóló 9/2014. (X. 09.) önkormányzati rendeletében szabályozni 

kívánja, hogy 1 sírhelybe 1 koporsó, vagy 1 urna helyezhető.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a behajtási díj törlését javasolja elfogadásra.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: ez a módosítás már elfogadható rendelet formájában, mivel ezt már 

korábban elfogadta a testület, véleményeztetésre is került, tehát így elfogadható.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: tehát, aki a 2.000 Ft-os behajtási díj törlésével egyetért, 

kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

9/2017. (V. 08.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

a köztemető rendjéről, használatának és igénybevételének szabályairól szóló  

9/2014. (X. 09.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja törölni az 1.500 Ft összegű temetőfenntartási 

hozzájárulást.  

 

Kovács István képviselő: látja az Alpolgármester Asszony kételyeit az urnás temetéssel 

kapcsolatban. Az urnás temetés lehetőségét próbálják azok kihasználni, akik vidékről 

kerülnek ide.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tekintettel arra, hogy az Önkormányzat nem tud 

urnás lehetőséget kínálni, mivel nincsen lehetőség erre a temetőben, akkor az 

Önkormányzatnak kell kompromisszumot kötni, és prekoncepcióra nem tud adni.  

 

Kovács István képviselő: a hozzátartozó dönti el, hogy milyen temetési módszert választ.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: egy parcellát is ki lehet jelölni erre a célra.  
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Fábián Gusztáv polgármester:  nincsen annyi temetés a településen, hogy ez itt érdekes 

lenne. Továbbra is csak azt tudja támogatni, hogy egy sírhelybe egy koporsó, vagy egy urna 

helyezhető.  Továbbá javasolja a temetőfenntartói hozzájárulás törlését, illetve beépítésre 

kerüljön, hogy a vállalkozó előre fizesse meg a 10.000 Ft-os díjat.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal,   

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

 

39/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

A temetővel kapcsolatos díjak felülvizsgálatáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a köztemető rendjéről, használatának és 

igénybevételének szabályairól szóló 9/2014. (X. 09.) önkormányzati rendeletében 

szabályozott, a temetővel kapcsolatos díjakat felülvizsgálta, ami alapján megállapítja, hogy a 

díjakat az alábbiak szerint kívánja módosítani: 

 

1. A temetési hely, illetőleg az újraváltás díja 30. 000 Ft egyszemélyes sírhely, 60. 000 Ft 

kétszemélyes sírhely esetén, úgy hogy egy sírhelybe egy koporsó, vagy egy urna helyezhető. 

 

2. A temetkezési szolgáltatók kivételével a temetőben vállalkozásszerűen munkát végzők által 

fizetendő temetőfenntartási hozzájárulás díja 0 Ft.  

 

3. A temetői létesítmények, illetve az üzemeltető által biztosított szolgáltatások 

igénybevételéért a temetkezési szolgáltatók által fizetendő díj: 10. 000 Ft / alkalom, melyet a 

szolgáltatás megkezdése előtt kell megfizetni. 

 

Felkéri a jegyzőt a szükséges véleményeztetési eljárás lefolytatására, valamint arra, hogy a 

rendelet módosításának tervezetét terjessze a Képviselő-testület elé. 

 

Felelős: dr. Szabó Tímea, jegyző 

Határidő: a következő tervezett testületi ülés. 

 

 

7.) Jelentés az önkormányzatot érintő 2016. évi ellenőrzésekről 

 

Fábián Gusztáv polgármester: az Önkormányzat vonatkozásában kettő ellenőrzés történt az 

elmúlt évben. Az egyik ellenőrzés a Magyar Államkincstár ellenőrzése volt, mely a 2015. 

évben igénybe vett támogatások elszámolásának megalapozottságára terjedt ki. A másik 

ellenőrzést a belső ellenőr végezte, mely a 2015. évi 100.000 Ft feletti beszerzések 

bizonylatolását ellenőrizte. Javasolja az ellenőrzési jelentés elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

40/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

a  2016. évben végzett ellenőrzésekről szóló jelentésről 

 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. évben Salföld Község 

Önkormányzatánál végzett ellenőrzésekről szóló jelentést tudomásul veszi, és elfogadja azt. 

 

 

8.) Beszámoló az önkormányzat részvételével működő társulások 2016. évi 

tevékenységéről  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az önkormányzat tagja a révfülöpi, illetve a badacsonytomaji 

óvoda társulásnak, továbbá a Tapolca Környéki Önkormányzati Társulásnak. Javasolja a 

beszámoló elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

41/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

önkormányzat részvételével működő társulások  

2016. évi tevékenységéről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati társulások 2016. évi 

munkájáról készült beszámolót tudomásul veszi, és elfogadja.  

 

 

9.) Révfülöp és Térsége Óvodai Intézményfenntartó Társulás társulási megállapodás 

módosítása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a Veszprém Megyei Pedagógiai Szakszolgálat tájékoztatta a 

Kővágóörsi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzőjét, hogy a Révfülöpi Óvoda illetékességi 

területéről egy gyermek sajátos nevelési igényű integrált nevelése szükséges, erre tekintettel 

kérte a jegyzőt, hogy nyújtson tájékoztatást a gyermek intézetkijelölési ügyére tekintettel. 

 

Dr. Szabó Tímea jegyző:  sajátos nevelési igényű gyermek óvodai ellátását kell megoldani.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  az rendben van, hogy a megállapodás módosítást 

jóváhagyják, de van-e erre a célra szakember? 

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a közös hivatalhoz tartozó óvodákban ilyen szakember nincsen. 

Úgynevezett utazó gyógypedagógusok látják el ezt a feladatot. A pedagógiai szakszolgálat 

véleménye tartalmazza azt, hogy milyen problémája van az adott gyermeknek és erre a 

gyógymód, vagy nevelési mód heti hány óra gyógypedagógiai foglalkozást igényel. 

Gyakorlatilag az utazó gyógypedagógussal történik szerződéskötés.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  milyen problémája van az adott gyermeknek? Egy 

autista gyermeknek például nem elég, hogy hetente kétszer elmegy hozzá valaki.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: így is adódhat olyan helyzet, hogy nem tudja valakinek megoldani 

az óvoda.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   nem lehet valakit beíratni továbbképzésre, vagy 

amikor amúgy is cserélni kell valamelyik alkalmazottat, akkor nem lehetne olyan óvónőt 

felvenni, akinek van erre képesítése, legalább a körzetben legyen egy valaki ilyen 

végzettségű.  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a korábbiakban az volt a tapasztalat, hogy ilyen esetben  nem a kis 

óvodát próbálták kijelölni, hanem egy nagyobb tapolcait, ahol van ilyen szakember. Most 

viszont nem ez volt az egyetlen ügy a közelmúltban, és nagyon úgy látszott, hogy a 

szakszolgálat azt próbálja előmozdítani, hogy a gyermek a lakóhelyén járjon óvodába, és itt 

oldják meg a feltételt. 
 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: akkor szakember kell, vagy képezni kell. Ez az a 

feltétel, amit szeretné, ha továbbítana Jegyző Asszony az óvodának, mert ez az a feltétel, 

amivel ezt meg tudja szavazni. Képzetlen emberek foglalkozzanak olyan gyermekekkel, 

akiknek sajátos nevelési igényük lenne, azt nem tartja helyesnek.  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző: amit előír a szakszolgálat a véleményében, azt biztosítani kell, de 

nem úgy néz ki, mint egy olyan óvodában, ahol vannak ennek megfelelő szakemberek, és a 

teljes nap egy ilyen szakember foglalkozik a gyermekkel. Hanem ezekben az esetekben 

hetente egyszer, vagy kétszer egy-kettő órában külön foglalkozik vele egy gyógypedagógus.  
 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a szakszolgálat is tévedhet, illetve amennyiben ezt 

az Önkormányzat elfogadja, nyilván ennek a gyermeknek kisebb problémája van, ami 

elfogadható. Amennyiben elfogadja a testület ezt, hogy különös nevelési igényű gyermekkel 

foglalkozhat, és jön egy komolyabb eset, akkor már elfogadták, hogy tulajdonképpen 

képzetlen ember foglalkozzon azzal, akire nagyon oda kellene figyelni.  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző: amennyiben olyan eset lenne, akkor kénytelenek lennének úgy 

nyilatkozni, hogy erre most ilyen szakemberük nincsen.  
 

Fábián Gusztáv polgármester: ha olyan a gyermek, nem biztos, hogy beíratják a révfülöpi 

óvodába, mert lehet, hogy egyből Tapolcára viszik.  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző: délután lesz a társulási tanács ülése, ahol jelen lesz az óvodavezető 

asszony is és tudják jelezni, hogy ez felmerült, mint észrevétel.  
 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja elfogadásra a társulási megállapodás módosítását.  

 

 

 

 

 

 

 

 



13 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

42/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

Révfülöp és Térsége Óvodai Intézményfenntartó Társulás  

Társulási megállapodása módosításáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 88.§-a alapján a Révfülöp és Térsége Óvodai 

Intézményfenntartó Társulás Társulási megállapodás módosítását és annak egységes 

szerkezetét 2017. augusztus 1-i hatállyal jóváhagyja. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Társulási Tanácsot értesítse. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal. 

 

10.) Óvodás gyermekek szállítására vonatkozó megállapodása elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: ettől a tanévtől Badacsonytomaj irányába kettő gyermek 

vehette volna igénybe a szállítást, de fél évig azzal hitegették az Önkormányzatot, hogy 

igénybe veszik, aztán később kiderült, hogy nem veszik igénybe. Ettől függetlenül javasolja a 

megállapodás elfogadását. Sajnálatos módon ez a két gyermek jelenleg nem veszi igénybe a 

falugondnoki szolgáltatást. Ezzel némi üzemanyagot spórolnak, de a támogatást nem kapják 

meg.  

 

Kovács István képviselő: úgy számoltak, hogy ezt a támogatást az idei évben megkapja  a 

település. Felvette a családdal a kapcsolatot a nevelési év kezdete előtt, és akkor azt volt, hogy 

majd válaszolnak. Polgármester Úr is kísérletet tett, mert látták, hogy a gyermekek szállítása 

nem az Önkormányzattal történik. Az az aggálya, hogy ezzel a későbbiekben lesz probléma. 

Valószínű, hogy a családból valaki arra jár dolgozni, és meg tudja oldani, de mi lesz később. 

Az Önkormányzat pillanatnyilag elesik a támogatástól, bármikor történik valami, még csak 

óvodások a gyermekek. Amennyiben a továbbiakban is Salföldön kívánnak élni, akkor majd 

amikor mennek iskolába, jönnek elő a problémák, hogy oldja meg az  

Önkormányzat. Ezért próbálták a családot meggyőzni, hogy ha van már ez a támogatás, és 

amúgy is közlekedik a busz, akkor elősegítené kedvező módon a település bevételét, 

csökkenteni az utazási költséget. A jelentést az első kettő hónapban leadta, mint falugondnok 

az intézmény felé, és akkor kiderült, hogy felesleges, mivel még sem kapnak rá támogatást. 

Azt látja, hogy jelenleg nem kérik, de majd a későbbiek során az Önkormányzat lesz a hibás, 

hogy nem tudja megoldani a gyermekek szállítását. Javasolja, hogy fogadják el, de valószínű 

pillanatnyilag nem tudnak megállapodást kötni az Önkormányzattal, mert nem tudják beírni 

azt a kettő óvodás gyermeket.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megállapodást tudnak kötni, de támogatást nem tudnak 

igényelni.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: úgy gondolja, hogy nagyon korrekt ez a 

megállapodás. Az a kérdése, hogy vajon miért nincsen ilyen Révfülöppel és Kékkúttal?  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: magára a szállításra biztosan van.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ő még nem látta, ülésre biztosan nem került.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez a fajta megállapodás nincsen Révfülöppel.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: miért nem kötnek ilyen megállapodást? 

 

Fábián Gusztáv polgármester: van egy szállítási szerződés Révfülöppel évi 330.000 Ft-os 

támogatással, azért mert iskolásokat és óvodásokat is szállítanak. Kétség kívül, hogy a 

Révfülöpre járó kettő óvodás vonatkozásában is felmerül, hogy nem lenne-e egyszerűbb egy 

ilyen megállapodást kötni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  nagyon korrekt megállapodás, véleménye szerint 

kellene kötni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: Révfülöp támogatja Salföldet a szállításban, kétség kívül 

valóban lehetne kötni.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: magára a szállításra kötöttek megállapodást, az biztos.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az iskolásokra vonatkozóan megállapodás van, mert 

arra nincsen fejkvóta.  

 

Kovács István képviselő: akkor merült ez fel, amikor más településekről is szállítottak 

gyermekeket.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez a fajta intézményi megállapodás, ami 189.000 Ft/fő 

támogatásról szól, amit egyébként Badacsonytomaj igényel le. Ez az összeg akkor ennyi, 

amennyiben az év minden napján történik szállítás, ugyanis ellenőrzik a szállítást. Valóban 

ilyen típusú megállapodás nincsen Révfülöppel teljesülés esetén ezt a 189.000 Ft-ot 

Révfülöptől is átvehetné Salföld, amennyiben a társulás igényli az államtól.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: idén már 120.000 Ft-ot fizettek vissza az óvodának. 

Ellentétben Badacsonytomajjal, ahol nagyon sokat kell a társulásnak fizetni és a szállítást már 

nem kapják vissza.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a 330.000 Ft-os összeget milyen célra kapja az Önkormányzat? 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a gyermekek szállítására adják át.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a következő ülésre megnézi, de nem hiszi, hogy Révfülöpre 

nincsen normatíva igényelve.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: akkor nagyon ráfázik az Önkormányzat, ha azt a támogatást 

az óvoda leigényli a gyermekek után, és nem adja át.  
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Dr. Szabó Tímea jegyző: azt a normatívát át kell, hogy adja az Önkormányzatnak.  

 

Kovács István képviselő: akkor merült ez fel, amikor más települések gyermekeit szállították 

óvodába és iskolába támogatás nélkül. Akkor a révfülöpi polgármester jutott el erre az 

eredményre, hogy támogatják a gyermeklétszám növekedése miatt az ottani intézményekben, 

de nem erre. Javasolja, hogy Révfülöppel is kössenek az óvodásokra vonatkozóan 

megállapodást, mert akkor le tudja igényelni és átadja Salföldnek.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: tegyenek különbséget a kettő között az óvodai társulás 

igényelheti a 189.000 Ft/fő támogatást, valóban nem igényli Salföld településnek és kettő 

óvodás gyermek jár oda. Révfülöp község 330.000 Ft támogatást nyújt gyermek szállításra, 

melyben benne van kompletten óvodás és iskolás is. Valóban felmerül a kérdés, hogy miért 

nem kérték ezt eddig, lehet akkor nem kapnák meg a 330.000 Ft-os hozzájárulást. Javasolja a 

határozati javaslat elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

43/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

Óvodás gyermekek szállítására megállapodás kötéséről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy a Badacsonytomaj 

Város és Ábrahámhegy, Salföld Községek Napközi Otthonos Óvodai Ellátását Biztosító 

Intézményi Társulása területéről bejáró gyermekek szállítására megállapodást köt 

Badacsonytomaj Város és Ábrahámhegy Község Önkormányzatával. 

A megállapodás tervezetét megismerte, elfogadja, és felhatalmazza a polgármestert az 

aláírására. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2017. május 15.  

 

11.) Önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak átfogó értékelése 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja az értékelés elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

44/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló 2016.  

évre vonatkozó átfogó értékelés elfogadásáról 
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok ellátásáról szóló 2016. évre vonatkozó értékelést elfogadja. 

Utasítja a polgármestert, hogy az értékelést küldje meg a gyermekvédelmi és gyámügyi 

feladatkörében eljáró Veszprém Megyei Kormányhivatal részére.   

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2017. május 31.   

 

12.) Nem közművel összegyűjtött szennyvíz kezelése vonatkozásában a közszolgáltatótól 

érkezett kérelem elbírálása 

 

Fábián Gusztáv  polgármester:  a DRV 2017. április 1-től a nem közművel összegyűjtött 

szennyvíz ártalmatlanítási díját a korábbi 1416 Ft-ról 1661 Ft-ra emelte. Egy köbméterre 245 

Ft plusz költség jut, 5 köbméteres szállításnál ez kb. 1200 Ft-tal növekszik, mely a szolgáltató 

költsége. Ebből következik, hogy kéri, a többletköltséget hárítsa az Önkormányzat a 

fogyasztóra.  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a szerződés szabályozza, hogy mikor jelezheti a szolgáltató 

módosítási igényét. 5 évre szól a szerződés, és az van benne, hogy évente jelzi, ha módosítani 

szeretne úgy, hogy előző év november 10-ig terjeszti ezt elő, és akkor a testületeknek van 

ideje  december végéig ezt a rendeletet módosítani, amiben szabályozva van a lakossági teher. 

Annyi enyhítést adtak számára, hogy ha a DRV a kezelési költség változását november 10. 

napját követően közli a közszolgáltatóval, akkor úgy kell előterjesztenie az Önkormányzat 

felé a javaslatot, hogy január 31-ig jelezze. Ha ezt elfogadja a testület, akkor elég komoly 

engedményt ad.  
 

Fábián Gusztáv polgármester: azt kéri a vállalkozó, hogy ezt minél hamarabb fogadja el a 

testület, mert ő nem tudja átvállalni ezt a többletköltséget.  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a DRV-től március végén kapta meg a szolgáltató a levelet, hogy 

április 1-től emelkedik a díj. Beszélt a DRV-vel, hogy ez igen problémás, ráadásul ez egy 

olyan rendelet, amelyben az árat szabályozzák, és ehhez véleményeztetési kötelezettség is 

párosul, ez nem megy egyik napról a másikra.  
 

Fábián Gusztáv polgármester: kinek kell véleményezni?  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a Veszprémi Járási Hivatal Környezetvédelmi Főosztályára kell 

most éppen véleményeztetésre küldeni az ilyen típusú rendelet tervezeteket.  
 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: mit mondott a DRV?  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző: megértették a problémát, de nem értek el vele semmit. Azzal jött a 

közszolgáltató, hogy miért van az, hogy a révfülöpi telepen kiemelkedő ez a kezelési költség.  
 

Fábián Gusztáv polgármester: tehát a legdrágább a révfülöpi telep, de vajon mi lehet az 

oka?  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző: ez volt az alapkérdése a közszolgáltatónak is, hogy hátha a 

hivatalnak megmondják, miért ennyi az ár. Telefonon azt közölték, hogy amennyiben e-

mailben megkeresi a hivatal őket, akkor megírják, hogy mi ennek az oka.  
 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: lehetne kérni, hogy a hivatal írjon egy emailt.  
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Dr. Szabó Tímea jegyző: természetesen igen.  
 

Fábián Gusztáv polgármester: egyet tudnak csinálni, hogy megszavazzák az emelést, 

viszont azt nem tudják, hogy a hatálya mikor érvényesül.  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző: amennyiben ezt megszavazzák, hogy ezt támogatja a testület, akkor 

felkérik a jegyzőt, hogy készítse el a rendelet tervezetet.  
 

Fábián Gusztáv polgármester: egyelőre arról szavazhatnak, hogy a közszolgáltató áthárítsa-

e a fogyasztókra ezt az összeget. Azt is lehet, hogy az önkormányzat  50 %-ot átvállal.  
 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ha méltányosak akarnak vele lenni, akkor azokra 

hónapokra vállalják át, ahol nem tudja érvényesíteni.  
 

Fábián Gusztáv polgármester: a felmerülő többlet költség felét Salföld Önkormányzata 

április 1-től a hatálybalépésig átvállalja, amennyiben azt a vállalkozó kimutatja számlákkal. 

Aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.  
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

45/2017. (IV. 24.) HATÁROZATA 

 

A nem közműves szennyvíz kezelésére kötött közszolgáltatási szerződésről 

 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a nem közművel összegyűjtött háztartási 

szennyvíz kezelésével kapcsolatos kötelező közszolgáltatási feladatot ellátó Szabadi Péter, 

egyéni vállalkozó a közszolgáltatási díj módosítására irányuló kérelmét megtárgyalta, és az 

alábbi álláspontot alakította ki: 

 

A kérelmet támogatja, és vállalja, hogy 2017. április 1-jétől a díjmódosító rendelet 

hatálybalépéséig felmerült pluszköltség 50 %-át kimutatás és számlamásolatok bemutatása 

alapján a közszolgáltató felé megtéríti. 

 

Felkéri a jegyzőt a rendelet tervezet előkészítésére és véleményeztetésére. 

 

Felelős: dr. Szabó Tímea, jegyző 

Határidő: a következő tervezett ülés 

 

13.) Anyakönyvi rendelet megalkotása 

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: magasabb szintű jogszabályváltozás okán szükséges új anyakönyvi 

rendeletet alkotni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 9:45 órakor elhagyja a helyiséget, a képviselő-testület 

létszáma 2 főre változik.  
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Fábián Gusztáv polgármester: a 6. § (2) bekezdésben az anyakönyvvezető díjazását 5.000 

Ft-ra javasolja módosítani.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 9:47 órakor visszatér a helyiségbe a képviselő-testület 

létszáma 3 főre változik.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja a rendelet tervezet elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

10/2017. (V. 08.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

a házasságkötések hivatali helyiségen, illetve hivatali  

munkaidőn kívüli engedélyezéséről, valamint  

az azokért fizetendő  díjak mértékéről 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  amennyiben nincsen több kérdés, észrevétel, javaslat, 

megköszöni az ülésen való részvételt, és azt 9:50 órakor bezárja.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

Fábián Gusztáv        Dr. Szabó Tímea 

polgármester          jegyző 


